

## تعيين رئيس تنفيذي جديد للشركة

بالإشارة الى الافصاح الصادر عن شركة صناعة الكابلات العمانية ش.م.ع.ع. والمنشور على موقع بورصة مسقط بتاريخ 4 مارس 2021م، تود الشركة إعلام مساهميها الكرام بأنه وضمن سياق تطور الشركة وخطط نموها، قرّر مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 24 مايو 2021م تعيين الفاضلة / سينزيا فاريسي كرئيس تنفيذي للشركة. تخرجت سينزيا في الاقتصاد وطوّرت حياتها المهنية كمديرة للمبيعات والتسويق في كل من قطاع الخدمات والمنتجات الصناعية. انضمت سينزيا إلى مجموعة بريسميان في عام 2005 وشغلت عددًا من المناصب بما في ذلك منصب نائب رئيس ورئيس تنفيذي لشركة بريسميان في الهند. كما وشغلت لاحقاً منصب الرئيس التنفيذي في شركة Trenord إحدى شركات سكك الحديد العملاقة في إيطاليا، حيث اكتسبت خبرة كبيرة خلال مدة 4 سنوات. عادت بعدها إلى مجموعة بريسميان في عام 2019 كرئيس تنفيذي لاحدى الشركات التابعة في تركيا. سينزيا فاريسي هي المؤسس المشارك لجمعية الملائكة الإيطالية للنساء - وهي المجموعة الأولى من ملائكة الأعمال في إيطاليا، وتهتم بتطوير المشاريع النسائية الناشئة والتي تروج لها أكسا وإمباكت هب ميلان. تم تعيين سينزيا مؤخرًا عضوًا في مجلس إدارة CIIM EurAsiaMed ، اتحاد رواد الأعمال الإيطاليين حول العالم، ومقره في اسطنبول. ونظراً للظروف الحالية الناتجة عن الاجراءات الاحترازية لمواجهة جائحة كورونا فيتوقع ان تلتحق بالشركة بعد الانتهاء من الاجراءات الخاصة بالعمل والإقامة والمتوقع أن يكون خلال النصف الثاني من شهر يونيو 2021. سيتم الافصاح عن تاريخ الانضمام في حينه.

### Appointment of a new Chief Executive Officer

With reference to the disclosure made by Oman Cables Industry SAOG and published on Muscat Stock Exchange website on 4 March 2021, the Company hereby informs its shareholders that, as part of its continuous effort to support OCI in pursuing its development plan, the Board of Directors met on 24 May 2021 and appointed Mrs. Cinzia Farisè Chief Executive Officer for the Company. Mrs. Farisè graduated in Economics and developed her career as a Sales & Marketing Director both in the services and industrial products sector. She joined Prysmian in 2005, holding a number of positions culminated with her appointment as Vice President and CEO of Prysmian India. Later she gained invaluable 4-year experience serving as CEO for Trenord, one of the largest Italian Rail Company. In 2019 she returned to Prysmian Group and was named CEO of the Turkish affiliate. Cinzia is Co-founder of the Italian Angels for Women Association - the first group of female business angels in Italy, for the development of female start-ups, promoted by AXA and Impact Hub Milan. She was recently appointed Board Member of CIIM EurAsiaMed, The Confederation of Italian Entrepreneurs Worldwide, based in Istanbul.

Due to the current circumstances resulting from precautionary measures related to COVID 19 restrictions, it is expected that She will join the company after the completion of the procedures associated with the concerned authorities for residence and work. The joining date, expected for the second half of June 2021, will be disclosed in due course.



Fabio Romeo  
Chairman

